

消毒剂在手不用愁!

鉴于武汉肺炎疫情紧张，如今在大马的各大药剂店只见人人都在抢购口罩、洗手液及消毒剂等等。当中人人抢先排队购买的包括NatShield消毒剂，其独特的5%Path-Away®活性成分，号称可有效抵抗170多种致命病原体，包括目前新出现的冠状病毒。有关医疗公司Holista CollTech宣布在1月29日的农历新年期间所分销至各大药剂行的5,000瓶存货已售罄。目前在2月初已接收高达6万瓶的紧急订单，当中包括来自Big Pharmacy在内的多家药剂连锁店订单。至于下一批多达15,000瓶的新货，其负责人Dr. Rajen Manicka估计将在2月底陆续分销至全马各大药剂店。目前每瓶20毫升的NatShield消毒剂的零售价约为25马币。



Have Disinfectant on Hand? Then You Don't Have to Worry!

In view of the severe situation of the Coronavirus breakout in Wuhan, everyone is now buying masks, hand sanitizers and disinfectants at major drug stores in Malaysia. The products that everyone is rushing to buy include NatShield Disinfectant, its unique 5% Path-Away® active ingredient, which claims to be effective against more than 170 deadly pathogens, including the newly emerging coronavirus. According to Holista CollTech's announcement during the Chinese New Year on January 29, the 5,000 bottles of stock distributed to major pharmacies are currently sold out. The company has received urgent orders for 60,000 bottles in early February, including orders from multiple pharmacy chains such as Big Pharmacy. As for the next batch of new 15,000 bottles, Holista's CEO Dr. Rajen Manicka said they are expected to be distributed to major drug stores in Malaysia by late February. The current retail price of a 20 ml bottle of NatShield disinfectant is about RM 25.